

Title (en)

Arrangement with a sanitary device mounted on a building wall

Title (de)

Einrichtung mit einem an einer Gebäudewand montiertem Sanitärkörper

Title (fr)

Arrangement avec un appareil sanitaire monté sur une paroi de bâtiment

Publication

EP 1550775 A1 20050706 (DE)

Application

EP 03405929 A 20031230

Priority

EP 03405929 A 20031230

Abstract (en)

Connecting device has a fire protecting unit (11) arranged on one end to surround a connecting support (8) to form an elongation of the end which is connected to tubular support (7) of a sanitary body (2). An independent claim is also included for an arrangement comprising a sanitary body, especially a toilet or urinal, mounted on a building wall. Preferred Features: A widening (28) is formed on the end to form an annular chamber for the fire protecting unit. The connecting support is made into sections on one end. The connecting support has a sealing unit (9) which seals the connecting support from the tubular support of the sanitary body.

Abstract (de)

Die Anschlussvorrichtung ist an einem ersten vorderen Ende an einen Abgangs-Rohrstutzen (7) des Sanitärkörpers (2) und an einem zweiten hinteren Ende an eine Entsorgungsleitung (23) anzuschliessen. Am genannten ersten vorderen Ende ist ein Brandschutzmittel (11) angeordnet, das einen Verbindungsstutzen (8) umgibt, der eine Verlängerung dieses ersten Endes bildet und der an den Abgangs-Rohrstutzen (7) anzuschliessen ist. Vorzugsweise besitzt das genannte erste Ende eine Aufweitung (28), die innenseitig einen Ringraum (29) bildet, in welchem das Brandschutzmaterial (11) angeordnet ist. Die Anschlussvorrichtung kann mit oder ohne Brandschutzmaterial (11) montiert werden. <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 11/14

IPC 8 full level

E03D 11/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 11/14 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 8810562 U1 19881027

Citation (search report)

- [XY] US 4918761 A 19900424 - HARBEKE GEROLD J [US]
- [YA] EP 1229175 A2 20020807 - FRANZ VIEGENER II GMBH & CO KG [DE]
- [A] US 4453354 A 19840612 - HARBEKE GEROLD J [US]
- [DA] DE 8810562 U1 19881027

Cited by

EP2105544A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1550775 A1 20050706; EP 1550775 B1 20120201; AT E543958 T1 20120215

DOCDB simple family (application)

EP 03405929 A 20031230; AT 03405929 T 20031230